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el papa a la Comunidad Valenciana. Y, posiblemente, aplau-
dan la visita del papa a ciudades como Barcelona porque
forma parte del papanatismo tradicional de parte de la
izquierda de aceptar lo que ocurre siempre en Cataluña, y
nunca en la Comunidad Valenciana. (Aplaudiments)

En cualquier caso, les diré que hemos destripado el CIS
del año 2009 –enero– y el del año 2010 –enero–, y hemos
percibido el aumento considerable de la fidelidad de voto
hacia el Partido Popular durante este último año y la bajada
considerable de la fidelidad de voto hacia el Partido
Socialista; como también la intención directa de voto.
Hemos pasado de cinco puntos de intención directa de voto,
hace un año, a más de diez puntos..., (veus) a cerca de quin-
ce puntos durante este último CIS. ¿Qué significa? Que nos-
otros, que ustedes están junto al pueblo que representan, y
que ellos cada día están más lejos.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Senyor Luna.

El senyor Luna González:

Está bien que le dé moral, usted, a su grupo, que falta le
hace. (Rialles)

Mire, por dos veces el señor López Jaraba ha rechazado
aquí contestar e informar sobre los contratos de la visita del
papa, argumentando que le obliga el secreto del sumario,
que le obliga la ley. No es eso lo que dice el Tribunal
Constitucional.

El Tribunal Constitucional ampara la libertad de infor-
mación, incluso, cuando hay sumarios abiertos. Y dice, con-
cretamente, el Tribunal Constitucional, Sentencia 13/1985:
«De ese modo, el mal entendido secreto del sumario equi-
valdría a crear una atípica e ilegítima materia reservada
sobre los hechos mismos, y no sobre las actuaciones del
órgano judicial que constituyen el sumario.»

El señor López Jaraba miente y tapa, miente y tapa, y por
tanto, se hace corresponsable de lo que ha pasado en
Radiotelevisión Valenciana en relación con los contratos
relativos a la visita del Papa. ¿Ampara usted que se mienta
y se oculte información a las Cortes como está haciendo el
señor López Jaraba? ¿A quién está protegiendo usted con
esta actitud? Y ¿por qué le está protegiendo?

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Señora Moreno, por favor.

El senyor vicepresident segon del Consell:

Señora presidenta.
Señorías.
Señora Moreno, veo que le sigue gustando que sea yo el

que me levante, y excito su ardor parlamentario, aunque sea
prácticamente en el silencio, desde su escaño.
(Aplaudiments)

Señor Luna, acusa usted de mentir y de tapar. Y usted
que lee los clásicos, como yo, sabe que la media verdad es
la peor de las mentiras.

Ha esgrimido usted un informe, aquí, en esta tribuna, y
ha leído lo que a usted le interesaba. Y siempre se olvida de
leer, no sé por qué ahora esa escucha habrá sido declarada
ilegal, y a ustedes les viene bien, la que justamente en ese
informe decía un señor al que usted no nombra la empresa,
y sabemos usted y yo por qué, lo de..., y se acuerda, he teni-

do ocasión de decirlo en alguna ocasión: «Estuve el otro día
en la Moncloa y creo que me van a echar una mano impor-
tante.» «Este tipo de gente te ayuda más que los de la dere-
cha.» «Yo tengo una amiga allí que está con el presidente,
que es mi amiga desde hace muchos años, y al final fui a
contarle mis penas y me dijo que me iba a echar una mano.»
(Veus)

Usted acusa, pero no nombra que esa empresa, por su
parte, está en el silencio porque justamente es aquella que
dijo el ministro de Fomento que era una empresa intachable.
Si algo ha puesto usted en duda es la credibilidad del
Ministerio de Fomento.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Senyor Luna.

El senyor Luna González:

Muchas gracias, señora presidenta.
La cobardía parlamentaria le impide al señor presidente

manifestar su posición en relación con el director general de
Radiotelevisión Valenciana, (remors) igual que la semana
pasada, igual que el pleno pasado.

Hoy, además del nombramiento ilegal del que hablamos
el pleno pasado, sabemos que el señor López Jaraba ha
incumplido gravemente sus obligaciones fiscales, hasta 28
requerimientos. Y el señor López Jaraba es un alto cargo de
su gobierno, nombrado por decreto de su gobierno. Señor
Camps, algo tiene usted que ver con ese tema. Y el señor
López Jaraba ha manifestado una escandalosa inactividad
ante abusos de poder que rayan lo íntimo y lo personal de
manera absolutamente inaceptable.

Pero la respuesta, señor Camps, es su silencio. Su silen-
cio en todo este tema es la auténtica respuesta. ¿Qué clase
de pacto de silencio tienen ustedes, en el que usted participa
como principal ejecutor, en relación con todo lo que ocurre
en Radiotelevisión Valenciana, que le sirve para tapar con-
tratos hasta presuntos abusos sexuales? ¿Qué clase de pacto
de silencio?

Señor Camps, su conciencia, que sabe estas cosas, ¿le
permite estar inactivo como está en todo este asunto?

Muchas gracias. (Aplaudiments)

El senyor president del Consell:

Gracias, señora presidenta.
Y lamento mucho lo que voy a decir ahora, pero es que

no me cabe más opción. Esto es un esperpento.
Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Té la paraula el síndic del Grup Parlamentari Esquerra
Unida-Bloc-Verds-Izquierda Republicana: Compromís,
senyor Morera.

El senyor Morera Català:

Senyor president, ¿quina activitat està realitzant el
Consell per a la planificació de l’activitat econòmica per a
afavorir la creació de llocs de treball?

La senyora presidenta:

Té la paraula el president del Consell.



El senyor president del Consell:

Moltes gràcies, senyora presidenta.
Senyories.
Senyor portaveu del Grup Compromís, totes les mesures

que podem des del govern de La Generalitat, a més, des
d’un punt de referència necessària com va ser en el seu
moment l’acord amb agents econòmics i socials. Estem tre-
ballant des de tots els punts de vista i, a més, també, amb
ajuntaments, amb diputacions provincials, amb qualsevol
instància econòmica i social de la Comunitat Valenciana per
a eixir, com més prompte millor, de la situació econòmica en
la qual mos trobem. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Senyor Morera.

El senyor Morera Català:

Moltes gràcies, senyora presidenta.
Senyor president, m’ha semblat una resposta esperpènti-

ca. I la situació és gravíssima. La situació és gravíssima, i la
situació és que hi ha 570.000 valencians i valencianes des-
ocupats. Este és el gràfic.

Vosté és el president de l’atur. Des que vosté governa,
l’atur al nostre país, País Valencià, s’ha situat en unes xifres
inimaginables.

Parlava vosté d’emergència nacional, el síndic del Grup
Popular. Jo crec que tenim una emergència nacional valen-
ciana. I pel que vosté no ha contestat ací, en la seua respos-
ta esperpèntica, vosté, podem afirmar que és un incompe-
tent. Incompetent, per què? Perquè amb les competències
que té assignades La Generalitat en polítiques actives d’o-
cupació i en planificació econòmica, vosté no les executa,
vosté no fa res. I la prova és que tenim ací, a la nostra comu-
nitat, una situació dificilíssima i gravíssima.

Mire vosté, vosté representa el que The Financial Times
ha dit: «el col·lapse de l’economia espanyola». I més con-
cretament, referint-se a l’economia valenciana, ha dit que
«vosté representa la quintaessencia de la vella economia
espanyola». El model productiu valencià fa aigües. I vostés
no reaccionen. Vostés no tenen la confiança dels ciutadans.

Parlava que el senyor Zapatero voldria prémer un botó i
fer desaparéixer la nostra comunitat. Jo no arribe a tant!
Però, vosté tampoc inspira cap confiança als milers de ciu-
tadans preocupats per la gravíssim situació econòmica. Fins
i tot, des de la societat civil han eixit respostes, des del món
econòmic, parlant d’un nou model de desenvolupament,
d’uns nous pilars per a l’economia, davant la paràlisi del seu
govern. Fins i tot, sap el que diu Càritas, Càritas, del que
està passant en la nostra societat, en la societat valenciana?
Critica l’economia basada en l’endeutament. Li sona, a
vosté i al seu govern, que ens portat a un endeutament supe-
rior al que té Grècia en termes PIB?

I parla de la destrucció del valor productiu. Li sona? Sí,
sí, sí. És així. Perquè, mire, un governant que vulguera gene-
rar confiança el que no pot fer és aparéixer la nit de Cap
d’Any anunciant, sense pressupost, inversions de 33.400
milions d’euros. Això no genera confiança, això el que
genera és preocupació. I sap què? L’altre dia, una dona de
les més de 165.000 famílies que no tenen cap ingrés, una
dona que treballa en els jutjats, que té un salari de 800 euros
al mes, i em va dir que no cobrava des de feia quatre mesos,
i sap per què? Perquè el seu govern no paga a l’empresa pro-
veïdora dels servicis d’eixe jutjat. Van a pagar vostés als
proveïdors?

La situació és gravíssima i no s’arregla amb viatges. Per
cert, quin esperpent el viatge a Brasil! Ni l’ambaixador
coneixia el que anava a fer vosté a Brasil! Bé, l’haurem de
felicitar per la reinauguració de l’oficina de l’Ivex. És que ni
a l’ambaixador van avisar vostés!

Però, mire, li dic una cosa, li dic una cosa, podem tindre
demà un altre colp a la nostra economia perquè, no sé si
vosté sap que demà el Grup Parlamentari Socialista, al
Congrés dels Diputats, ha presentat una esmena –que segu-
rament aprovarà el Grup Popular, la senyora Cospedal– per
aprovar una disposició final d’una reserva hídrica de 4.000
hectòmetres cúbics per a l’estatut de Castella-la Manxa.
Demà va al Congrés dels Diputats, a la comissió constitu-
cional. Per cert, no tenim cap diputat valencià en eixa
comissió constitucional. I vosté se’n va a Holanda? Quan els
interessos estratègics valencians estan en joc a Madrid,
davant un possible pacte del Grup Socialista i el Grup
Popular, vosté se’n va a Holanda? Per això, vosté no genera
confiança.

I jo li dic: la situació és gravíssima, la situació és molt
difícil, ens esperen anys molts difícils i no aptes per a gent
frívola, incompetent o senzillament incapaç. Cal tindre un
projecte col·lectiu de país i desenvolupar una acció
col·lectiva coherent. Per això, jo li demane que, de la matei-
xa manera que alguns no van diagnosticar bé la crisi, que
vosté reconega, hui, ací, en estes Corts Valencianes, el fra-
càs de la seua política econòmica, que cal canviar i que cal
generar un model que cree riquesa i benestar per a tots i
totes.

I, per favor, li demane que suspenga vosté el viatge a
Holanda i que prenga cartes en l’assumpte en allò que pot
passar demà al Congrés dels Diputats, un nou drama per a
l’economia productiva de les comarques alacantines.

La senyora presidenta:

Muchas gracias, señor Morera.
Per a contestar, té la paraula el president del Consell.

El senyor president del Consell:

Moltes gràcies, senyora presidenta.
Senyories.
En castellà. Estamos en contra de la reserva hídrica que

imposibilite el futuro dels travase entre el Tajo-Segura.
(Aplaudiments) I en valencià. Estem en contra d’una reser-
va hídrica que faça impossible el transvasament del Tajo al
Segura

En castellà. Estamos a favor del trasvase del agua del
Ebro a la Comunidad Valenciana. I en valencià. Estem a
favor del transvasament de l’aigua de l’Ebre a la Comunitat
Valenciana. (Aplaudiments)

I en castellà. Estamos a favor del trasvase del Júcar al
Vinalopó, contra el que usted y su partido político estuvie-
ron constantemente. (Aplaudiments) I en valencià. Estem a
favor del transvasament de l’aigua del Xúquer al Vinalopó.

Más claro, el agua, porque defensores del agua para la
Comunidad Valenciana, única, única y exclusivamente el
Partido Popular de la Comunidad Valenciana.
(Aplaudiments)

Si n’hi ha un partit que al llarg d’estos anys ha estat
defensant el transvasament de l’aigua a la Comunitat
Valenciana ha sigut el Partit Popular. Y si hay algún partido
que ha estado en contra de los trasvases de agua a la
Comunidad Valenciana ha sido el Partido Socialista Obrero
Español de la Comunidad Valenciana. Los que están a favor,
están en este lado; los que han estado en contra son los que
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están sentados en estos escaños. De hecho, algunas personas
que están sentadas en este escaño –y lo digo en castellano–
votaron «no» al trasvase del agua del Ebro. Y los que esta-
mos sentados aquí, tuve la oportunidad de ser diputado
nacional y dije «sí» al trasvase del agua del Ebro a la
Comunidad Valenciana. El no y el sí. (Aplaudiments) Y esta
cuestión es estratégica. Y lo dijimos desde el primer instante.

Bienvenido, bienvenido el Grupo Compromís a este pro-
yecto estratégico y básico para el presente y el futuro de la
Comunidad Valenciana. Benvingut al Grup Compromís a
favor dels transvasament de l’aigua a la Comunitat
Valenciana. Lo que pasa es que llegan ustedes un poco tarde
–se lo dije el otro día–. Ustedes son de estos aquí. Ya no pue-
den estar aquí. No pueden. imposible, nunca, ya, jamás, en
esta legislatura, porque han estado con ellos en todos los
temas, con ellos. Y usted sabe que eso le arrastra al desastre
y a la desaparición del grupo político que usted representa
en esta cámara. Pero la culpa es de usted por haberse liado
la manta y haber estado con los socialistas, y no haber esta-
do con la Comunidad Valenciana, que es lo que tenía que
haber hecho desde el primer instante. (Aplaudiments)

I així continuarem, defensant el que és nostre, el nostre
present i el nostre futur.

Vosté parla que els sectors productius de la Comunitat
Valenciana ja no tenen en estos moments capacitat per a
eixir endavant. Això no és veritat. Diga vosté exactament
quin és el model productiu que vosté proposa. Diga-m’ho,
per favor! Vol vosté acabar amb el moble? Vol vosté acabar
amb el calcer? Vol vosté acabar amb el tèxtil? Vol vosté aca-
bar amb l’agricultura valenciana? (Aplaudiments) Vol vosté
acabar amb la ceràmica? Amb què vol vosté acabar? Amb la
construcció? Exactament, amb què? Jo crec que amb tots els
sectors productius de la Comunitat Valenciana. I el que hem
de tindre és un govern d’Espanya que genere confiança i
continuar el nostre camí de prosperitat, de creació de llocs
de treball i d’exportació, que és l’esència de la realitat eco-
nòmica de la Comunitat Valenciana. (Aplaudiments) Jo crec
que amb tots els empresaris de la Comunitat Valenciana.
Esta és la gran diferència.

Quin és model alternatiu? Diga’m vosté! Exactament
quin és el model alternatiu que vosté proposa? Jo propose
treballar amb ells, com fem tots els dies, amb els treballa-
dors, amb els que estan a l’atur en estos moments i amb els
xicotets i mitjans empresaris de la Comunitat Valenciana. I
donar tot l’esforç perquè els nostres sectors productius de
tota la vida tinguen futur. I també els nous! Per això me’n
vaig de viatge a Holanda, exactament. Els nous, els de sem-
pre, els madurs, els emergents, els tradicionals, la nostra
manera d’entendre esta terra, i no amb idees hipotètiques
que normalment estan buides de propostes i iniciatives, que
eixe és el gran problema que tenen vostés –i els de l’esquer-
ra també, també–, que, al final, ací no es parla mai de la
Comunitat Valenciana, es parla de coses que no tenen cap
sentit ni són exactament el que necessita en estos moments
el nostre territori.

Mosatros continuarem parlant de la Comunitat
Valenciana; vosté, possiblement, continue parlant del País
Valencià, una cosa que no existix.

Moltes gràcies. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Senyor Mollà.

La senyora Mollà Herrera:

Gràcies, senyora presidenta.

Senyor president, dos reflexions i dos xifres tràgiques.
Reflexió, la primera. Com vosté pot fer gala de promo-

cionar la indústria i la producció de qualitat quan als seus
viatges només s’endú dos únics empresaris, dos? Això és un
reflex. S’endú més consellers que, després, lògicament, fan
les adjudicacions a dit. Tal volta és que volen conéixer
millor el tema perquè, com que després van directament a
contractar les empreses de les seues amistats...

Altra reflexió. A vosté li ocupa més el temps la fidelitat
de vot que el nombre de desocupats. Això és el que li passa.
Però, del que no se n’adona és que la fidelitat de vot va
inversament proporcional al nombre de treballadors en esta
comunitat.

Dos xifres. Avui es despertem que aquesta comunitat al
2009 va a sofrir una caiguda del PIB, la segona comunitat
per la cua. Això ens situa... molt difícil per fer front a la
crisi. I una altra xifra. Arribarem a tindre més dependents de
prestacions socials que aporten...

La senyora presidenta:

Muchas gracias, señora Mollà.
Para contestar, tiene la palabra el vicepresidente del

Consell.

El senyor vicepresident primer del Consell:

Senyora presidenta.
Senyora diputada.
Quan no se saben les coses, corre el risc de fer el ridícul. I

vosté este matí està fent el ridícul ací perquè desconeix, o, el
que és pitjor, sabent-ho vol mentir a esta cambra, qui va acom-
panyar la missió comercial i empresarial a Brasil l’últim viat-
ge. Van estar tots i cadascun dels empresaris de la Comunitat
Valenciana. Tots i cadascun, representats en els tres presidents,
en els tres presidents de les confederacions empresarials (veus)
de Castelló, València i Alacant, en el president de la confede-
ració autonòmica, en els presidents dels consells de cambres
de la Comunitat Valenciana, que representen tot el conjunt dels
empresaris de la Comunitat Valenciana. (Aplaudiments) Mire
vosté si és diferent del que vosté ha dit.

I el que m’agradaria sentir-los –i me sap malament no
sentir-los– és reconéixer que hui el govern central, el govern
de Rodríguez Zapatero, està duent a Espanya a la pitjor
situació que mai ha tingut en el conjunt dels països de la
Unió Europea: liderem la desocupació a Europa, som l’únic
país de la Unió Europea, l’únic país de la Unió Europea que
el Fons Monetari Internacional...

La senyora presidenta:

Muchas gracias, vicepresidente.

El senyor vicepresident primer del Consell:

...que no creixerà el seu producte interior brut, l’únic.
(Veus) (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Muchas gracias.

El senyor Pañella Alcàcer:

Gràcies, senyora presidenta.
Senyor president, per la manera que ha esquivat l’enves-

tida de la pregunta que li ha fet el senyor Morera, en caste-
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llano li diria: torero, torero. I en valencià no li ho traduiré,
no siga que me’l declaren bé d’interés cultural immediata-
ment. (Rialles)

Mire, no torege més i agarre el bou per les banyes i con-
teste el que li preguntem. Parlem d’economia, parlem de
Castelló, parlem de la ceràmica, parlem.

Senyor president, ahir mateix, Ascer més sindicats, en un
exemple del que és coordinar-se –cosa que vostés i el govern
de Madrid, els dos, els dos són culpables, no ho saben fer,
pels interessos valencians–, diuen que estan farts, diuen que
les administracions, «les», en plural, les dos, l’autonòmica i
l’estatal, els toregen, i diuen que prou de paraules. Diuen...
Vosté parlava dels acords amb els agents socials: és que no
en volen més d’acords, ja estan presos. El que volen és que
es duga a terme, els acords.

Hi han 7.500 llocs de treball de Castelló caiguts en eixe
sector de manera immediata. ¿Què estan fent vostés?,...

La senyora presidenta:

Senyor Pañella...

El senyor Pañella Alcàcer:

...¿què estan fent vostés?

El senyor president del Consell:

(Inoïble per raons tècniques) ... el govern de la
Generalitat valenciana és l’únic que està amb el sector de la
ceràmica de la Comunitat Valenciana, l’únic, i, a més, des
del primer moment, ja fa dos anys, vàrem tindre la primera
reunió en previsió del que ens venia damunt, que era esta
crisi econòmica, i amb ells hem treballat al llarg d’estos
mesos, i per ells també tenim disposats els pressupostos de
La Generalitat per a enguany, qüestions que, al final, es pot
trobar com a pacte o decisions conjuntes i consorciades per
a eixir endavant.

Ells saben perfectament que l’únic govern que està sem-
pre al seu costat és el govern de La Generalitat, i també la
Unió Europea, a través del govern de La Generalitat. La
llàstima és el govern central que tenim, del qual vosté també
en part és responsable, per això és molt important que vos-
tés tinguen clar que ja tota la vida seran responsables del que
ha fet el socialisme en la Comunitat Valenciana i en
Espanya, tota la vida, i mosatros estarem sempre amb els
nostres sectors productius, en la defensa dels seus interessos
i en treballar per al futur de la nostra terra, en este grup par-
lamentari i en el govern de La Generalitat.

Moltes gràcies. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

Muchas gracias, president.

Projecte de llei de creació del Col·legi Oficial 
de Terapeutes Ocupacionals de la Comunitat Valenciana.

Debat i votació del dictamen de la Comissió
de Coordinació, Organització i Règim 
de les Institucions de La Generalitat

La senyora presidenta:

Continuamos con el orden del día del pleno: debate y
votación del dictamen de la Comisión de Coordinación,

Organización y Régimen de las Instituciones de La
Generalitat sobre el Proyecto de ley de La Generalitat de
creación de un colegio oficial de terapeutas ocupacionales
de la Comunidad Valenciana.

Para su presentación y defensa tiene la palabra la ilustre
diputada señora Palomar.

Rogaría a sus señorías que ocuparan sus escaños o aban-
donaran el hemiciclo.

Muchas gracias.
Señora Palomar.

La senyora Palomar Pérez:

Gracias, señora presidenta.
Me corresponde, como vicepresidenta de la Comisión de

Coordinación, Organización y Régimen de las Instituciones
de La Generalitat, por decisión unánime de los miembros de
la misma, presentar ante el pleno de esta cámara el dictamen
de la comisión del Proyecto de ley de creación del colegio
oficial de terapeutas ocupacionales de la Comunitat
Valenciana.

El acuerdo lo adoptó la Comisión de Coordinación,
Organización y Régimen de las Instituciones de La
Generalitat el pasado día 25 de febrero, en el que se aprobó
el dictamen de este proyecto de ley en la comisión. El pro-
yecto de ley fue presentado ante la cámara el pasado día 7
de octubre de 2009 y tramitado por la Mesa de Les Corts el
13 del mismo mes, de octubre, publicándose en el boletín
oficial de Les Corts el día 23 de octubre de 2009. El plazo
para la presentación de enmiendas finalizó el día 13 de
noviembre de 2009 y se presentó una enmienda de totalidad
por parte del Grupo Parlamentario Esquerra Unida-Bloc-
Verds-IR: Compromís, que fue debatida y rechazada en la
sesión plenaria celebrada el día 17 de febrero de 2010.

Asimismo, se presentaron un total de nueve enmiendas,
que correspondían, seis, al Grupo Parlamentario Popular, y
tres al Grupo Parlamentario Socialista. La ordenación de
enmiendas la acordó la mesa de la comisión el día 18 de
febrero del año en curso, siendo publicada en el boletín ofi-
cial de Les Corts número 211 de 19 de febrero. La comisión
se reunió el día 25 de febrero para la elaboración del dicta-
men, aprobándose las seis enmiendas presentadas por el
Grupo Parlamentario Popular, una enmienda técnica y otra
de aproximación a la enmienda número 2 del Grupo
Parlamentario Socialista, no manteniéndose ninguna
enmienda para el debate en el pleno de hoy.

Nada más y muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta:

¿Desea algún grupo pasar a fijar posición? Sí, tiene la
palabra el señor Torró.

El senyor Torró Gil:

Gràcies, senyora presidenta.

La senyora presidenta:

Señorías, por favor.

El senyor Torró Gil:

Bé, venim de nou per a aprovar una nova llei de creació
d’un col·legi professional. De 36 lleis i projectes de llei que
hem tramitat en esta cambra fins a la data, 5 han estat de
col·legis professionals..., és el 14%, és a dir, la veritat és que
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